

Aanwezig: Fleur van der Schalk, Susan van Ommen, Mattijs Loor, Yvonne van Hamersveld, Ilco Bräuer, Jeroen Poot, Laura van Ommen, Rik Berends, Wouter van den Berg, Sytze Loor, Wim van Gelderen, Maarten Venhoek, Hans de Vroome, Marjon Loor, Frank Loor, Marian Louppen, Christian Lorist, Werner Kaatee, Pelle Steigenga, Chris Zeevenhooven, Erlinda Sjiabat,
 Afwezig m.k.: Jeanette Huiskes, Leo van der Meer, Sjoerd Dijk, Cees Adriaanse

AAV - Dinsdag 24 september, 19:30 uur, Molenplaats, Arnhem

1	Opening	<u>Opening</u> – De voorzitter heet de vergadering welkom om 19:40 uur. <u>Vorige notulen</u> – Sabine Andeweg geeft aan dat er een feitelijke fout in de notulen staat. Secretaris en Sabine passen de notulen nog aan. <u>Agenda-volgorde bepalen</u> – Susan van Ommen verzoekt haar agendapunt naar voren te halen.	<i>Voorzitter</i>
2	Stukken en mededelingen	<u>Ingekomen stukken</u> (over Coehoorn Centraal) – Edwin Kemers <u>Mededelingen</u> – Er zijn geen mededelingen.	<i>Voorzitter</i>
6a	Afdeling	<u>Coffeeshopbeleid</u> - Susan van Ommen geeft toelichting op de ontwikkelingen rond dit beleid.	<i>Susan van Ommen</i>
3	Raad	<u>Over de lijmpoging</u> – Sabine Andeweg deelt de ontwikkelingen met de vergadering. De verkenner hebben geadviseerd om te lijmen. En om te gaan werken met een extern begeleider. Dit is Géke Faber geworden. De fractievoorzitters hebben regelmatig bij elkaar gezeten. De wil is er om te lijmen. In twee stukken: het eerste deel is samenwerking (dit is nu afgerond). Nu volgen gesprekken over de inhoud. Hiervoor is het overleg uitgebreid met vier fractieleden. Dit onder leiding van Géke Faber. Sabine geeft aan dat er constructief gewerkt wordt. Er is meer helderheid over de inhoud en de financiële gevolgen daarvan. Sabine nodigt de vergadering uit om telefonisch	<i>Fractie</i>

Aanwezig: Fleur van der Schalk, Susan van Ommen, Mattijs Loor, Yvonne van Hamersveld, Ilco Bräuer, Jeroen Poot, Laura van Ommen, Rik Berends, Wouter van den Berg, Sytze Loor, Wim van Gelderen, Maarten Venhoek, Hans de Vroome, Marjon Loor, Frank Loor, Marian Louppen, Christian Lorist, Werner Kaatee, Pelle Steigenga, Chris Zeevenhooven, Erlinda Sjiabat,
 Afwezig m.k.: Jeanette Huiskes, Leo van der Meer, Sjoerd Dijk, Cees Adriaanse

AAV - Dinsdag 24 september, 19:30 uur, Molenplaats, Arnhem

		contact op te nemen als er vragen zijn. Sabine geeft aan de voorkeur aan transparantie. Andere partijen zijn hier geen voorstander van. Er is nog geen zicht op een datum waarop alles afgerond is. Hans de Vroome geeft dat er geen vertraging is vanuit bestuurlijke zijde. Er moeten ook deadlines gehaald worden.	
4	Moties	Landelijk Congres - De moties van Marian Louppen zijn te laat binnengekomen. Toch worden ze behandeld. Het overgrote deel van de vergadering heeft geen bezwaar tegen de behandeling. Motie Aanpakken woningtekort – aangenomen Motie Wapens en principes – aangenomen Moties worden ingediend namens de afdeling Arnhem.	<i>Bestuur</i>
5	Activiteiten Campagne	Laura vraagt om input van de vergadering om meer leden te betrekken bij de afdeling. Laura vraagt om input van de vergadering om ideeën voor de Masterclasses. Sabine geeft aan dat het Landelijk Bureau leergangen heeft die ingezet kunnen worden. JD is erg klein in Arnhem. Uitwisselen met andere afdelingen.	<i>Bestuur</i>
6b	Politiek	Sabine geeft aan de dat er een start wordt gemaakt met de begroting.	<i>Fractie</i>

Aanwezig: Fleur van der Schalk, Susan van Ommen, Mattijs Loor, Yvonne van Hamersveld, Ilco Bräuer, Jeroen Poot, Laura van Ommen, Rik Berends, Wouter van den Berg, Sytze Loor, Wim van Gelderen, Maarten Venhoek, Hans de Vroome, Marjon Loor, Frank Loor, Marian Louppen, Christian Lorist, Werner Kaatee, Pelle Steigenga, Chris Zeevenhooven, Erlinda Sjiabat,
 Afwezig m.k.: Jeanette Huiskes, Leo van der Meer, Sjoerd Dijk, Cees Adriaanse

AAV - Dinsdag 24 september, 19:30 uur, Molenplaats, Arnhem

		College is net klaar met de begroting.	
		Nieuwe omgevingswet – niet besproken Coehoorn Centraal – Edwin leidt het onderwerp in en vraagt de vergadering en fractie om reactie. Fractie heeft aangegeven dat investeerders in gesprek willen, dat Arnhem hiervoor moet openstaan. Het is een project met veel haken en ogen.	<i>Edwin Kemers</i>
7	Afdeling	Herziening Huishoudelijk Reglement – Bestuur gaat ophalen	<i>Secretaris</i>
8	Rondvraag en volgende vergadering	Tienke roept iedereen op om aankomende zaterdag naar het Regiocongres te komen in Tiel. Volgende AAV is nog niet gepland. Datum volgt begin volgende maand.	<i>Bestuur</i>
9	Sluiting	De voorzitter sluit de vergadering om 21:05 uur	<i>Bestuur</i>
	Nazit	In Stan en Co	